

FENIX®



霧面+智慧

用於室內設計的創新材料
INNOVATIVE MATERIALS FOR INTERIOR DESIGN

FENIX.

無限想像的全新作品集

THE NEW GENERAL COLLECTION
FOR NEVERENDING DESIGN STORIES.



Pedrali, Lunar coffee table
design by Pio & Tito Toso



用於室內設計的創新材料 義大利製造 始於 2013年

INNOVATIVE MATERIALS FOR INTERIOR DESIGN
ITALIAN DESIGN SINCE 2013.

2013 年, Arpa Industriale 創造出一種新材料並以此為基礎, 一系列的全新材料誕生了。從鳳凰的傳奇與再生能力中汲取靈感, FENIX® 標誌著室內設計故事中突破性篇章的開始。

從外觀來看, FENIX® 極致霧面的表面極為矚目。觸摸後, 您還會感受到令人愉悅的溫潤質感。更讓人驚訝的是, 它不會留下任何指紋, 表面的細微刮痕亦可利用熱修復技術處理。

來自世界不同角落的迷人故事是 FENIX® 經典調色的設計靈感。FENIX® 的三個產品系列, 都適用於各式垂直和水平面的家具和室內裝修應用。

In 2013, Arpa Industriale created a new material. Evolving over time, a whole new family of materials came to life. Drawing inspiration from the Phoenix's legend and its ability to infinitely regenerate, FENIX® marked the beginning of a breakthrough chapter in the story of interior design.

Created with proprietary technologies, FENIX makes you experience unique features. At first glance, the surfaces strike for their super-matt appearance. By touching them, you feel how pleasantly soft they are, with the further surprise of leaving no fingerprints. Thermal healing of superficial micro-scratches is also possible. Stories coming from different sides of the world are the inspiration behind FENIX timeless palette.

In three different product lines, its surfaces are suitable for furnishing and interior fitting with vertical and horizontal applications.



FENIX展示中心



fenixforinteriors



Arclinea, Italia kitchen
design by Antonio Citterio



BNBIZ Coworking Hotel, doors and walls
design by Gio Tirotto



特色 FEATURES

在顯微鏡下進一步觀察 FENIX® 的結構層次，如同自然山谷景觀一般，連綿起伏。在光波照射下，各處不同的入射角度，是 FENIX® 打造極致霧面效果的秘訣。





低光線反射率、極致霧面

Low light reflectivity,
extremely matt surface



溫潤觸感

Soft touch



抗指紋

Anti-fingerprint



熱修復功能

Thermal healing of
superficial micro-scratches

請至 fenixforinteriors.info 網站下載最新版本的FENIX®技術資料。

Please visit fenixforinteriors.info to download the latest version of FENIX® technical data sheet.



Arpa Showroom, table and materials library
design by Musa



0752 愛爾蘭灰 Grigio Antrim
FENIX NTM

0032 科斯白 Bianco Kos
FENIX NTM

0750 湖水綠 Verde Comodoro
FENIX NTM

0030 極光白 Bianco Alaska
FENIX NTM

0748 亞利桑那米 Beige Arizona
FENIX NTM

0751 齋浦爾紅 Rosso Jaipur
FENIX NTM

0725 太空灰 Grigio Efeso
FENIX NTM

0720 亞光黑 Nero Ingo
FENIX NTM

0719 埃及米 Beige Luxor
FENIX NTM

0749 巴西可可 Cacao Orinoco
FENIX NTM

0718 倫敦灰 Grigio Londra
FENIX NTM

0724 火山塵灰 Grigio Bromo
FENIX NTM

0029 奶油白 Bianco Malè
FENIX NTM

0757 多佛白 Bianco Dover
FENIX NTM

0717 濡太華卡其 Castoro Ottawa
FENIX NTM

0754 摩洛哥藍 Blu Fes
FENIX NTM

0770 阿斯恰火山紅 Rosso Askja
FENIX NTM Bloom

0771 納克索斯藍 Azzurro Naxos
FENIX NTM Bloom

0792 沙巴藍 Blu Shaba
FENIX NTM Bloom

0773 布拉奇島綠 Verde Brac
FENIX NTM Bloom

0790 奧利薩紫 Viola Orissa
FENIX NTM Bloom

0793 阿拉貢灰 Grigio Aragona
FENIX NTM Bloom

0794 遠峰綠 Verde Kitami
FENIX NTM Bloom

0772 克什米爾黃 Giallo Kashmir
FENIX NTM Bloom

0789 納米比亞紅 Rosso Namib
FENIX NTM Bloom

0791 埃武拉黃 Giallo Evora
FENIX NTM Bloom

2629 星辰銅棕 Bronzo Doha
FENIX NTM

5003 科爾特斯金 Oro Cortez
FENIX NTA

2628 星辰卡其 Zinc Doha
FENIX NTM

5001 杜卡特銀 Argento Dukat
FENIX NTA

2630 星辰黑 Piombo Doha
FENIX NTM

5000 漢米爾頓鋼 Acciaio Hamilton
FENIX NTA

2638 星辰鈦灰 Titanio Doha
FENIX NTM



Doimo Cucine, All-around D23 kitchen
design by Doimo Cucine R&D





Valcucine, Ricciantica Outline kitchen
design by Gabriele Centazzo

FENIX NTM®為兩個重要的室內設計趨勢：智慧材料及極致霧面提供了科技和美學的答案。

FENIX NTM®有多種經典顏色可供選擇，用途廣泛，適合各種室內環境。

FENIX NTM provides a technical and aesthetic answer to two important interior design trends: smart materials and matt surfaces. A combination that makes this material, available in a selection of timeless colours, extremely versatile and suitable for every environment.

色號 Code	品名 Name	封邊條 Edgeband
0029	奶油白 Bianco Malè	
0030	極光白 Bianco Alaska	
0032	科斯白 Bianco Kos	◎
0717	渥太華卡其 Castoro Ottawa	◎
0718	倫敦灰 Grigio Londra	◎
0719	埃及米 Beige Luxor	
0720	亞光黑 Nero Ingo	◎
0724	火山塵灰 Grigio Bromo	◎
0725	太空灰 Grigio Efeso	◎
0748	亞利桑那米 Beige Arizona	◎

色號 Code	品名 Name	封邊條 Edgeband
0749	巴西可可 Cacao Orinoco	◎
0750	湖水綠 Verde Comodoro	◎
0751	齋浦爾紅 Rosso Jaipur	◎
0752	愛爾蘭灰 Grigio Antrim	◎
0754	摩洛哥藍 Blu Fes	◎
0757	多佛白 Bianco Dover	
2628	星辰卡其 Zinco Doha	
2629	星辰銅棕 Bronzo Doha	
2630	星辰黑 Piombo Doha	
2638	星辰鈦灰 Titanio Doha	

◎ 表封邊條常備庫存品：厚度 1.0mm / 寬度 29mm
 FENIX Edgeband Thickness: 1.0mm / Width: 29mm

厚度 Thickness mm	顏色 Colour ■	種類 Type/Core ■	尺寸 Size mm
0.9	所有色系 All FENIX NTM	標準 Standard	2440x1220 2464x1245 3050x1300
1.2	所有色系 All FENIX NTM	透芯 With matched colour core	3050x1300
4.0 6.0 8.0 10.0 12.0	所有色系 All FENIX NTM	雙面透芯 / 雙面黑芯 Double sided with matched colour core and double sided black core	3050x1300

*常備庫存品僅提供 0.9mm / 1.2mm

Only 0.9mm/1.2mm in stock

包含保護膜。可以標準木工工具進行 FENIX NTM 加工。

Protective film included. FENIX NTM can be machined with standard carpenters tools.



Arpa Showroom, bathroom vanity
design by Agenzia LEM

創新且更自然，有多種顏色可供選擇，呈現出獨特的優雅氣質。

得益于FENIX NTM® Bloom採用木質素做為將木纖維黏合的可再生天然黏著劑，芯材樹脂中的苯酚含量大幅減少50%。

More innovative and made of more natural raw materials, FENIX NTM® Bloom is available in different colours of unique elegance. Bloom technology significantly reduces by 50% the phenol in the core's resin thanks to the use of lignin, a renewable natural material defined as the glue that holds wood fibres together.

色號 Code	品名 Name	封邊條 Edgeband
0770	阿斯恰火山紅 Rosso Askja	◎
0771	納克索斯藍 Azzurro Naxos	◎
0772	克什米爾黃 Giallo Kashmir	◎
0773	布拉奇島綠 Verde Brac	◎
0789	納米比亞紅 Rosso Namib	◎

色號 Code	品名 Name	封邊條 Edgeband
0790	奧利薩紫 Viola Orissa	◎
0791	埃武拉黃 Giallo Evora	◎
0792	沙巴藍 Blu Shaba	◎
0793	阿拉貢灰 Grigio Aragona	◎
0794	遠峰綠 Verde Kitami	◎

◎ 表封邊條常備庫存品：厚度 1.0mm / 寬度 29mm
FENIX Edgeband Thickness: 1.0mm / Width: 29mm

厚度 Thickness mm	顏色 Colour ■	種類 Type/Core ■■	尺寸 Size mm
0.7	所有色系 All FENIX NTM Bloom Colours	黑芯 Bloom black core	3050x1300

*常備庫存品僅提供 0.7mm

Only 0.7mm in stock

包含保護膜。可以標準木工工具進行 FENIX NTM Bloom 加工。

Protective film included. FENIX NTM Bloom can be machined with standard carpenters tools.



Arpa Showroom, office furniture
design by Musa

FENIX NTA®是一種強化金屬表面材料，適用於垂直及水平裝飾運用。由於具有低光線反射率、溫潤觸感和抗指紋特性，FENIX NTA®擴展了金屬表面應用的可能性，同時也提供了更多色調。

FENIX NTA® is an enhanced metal surface which can be used both vertically and horizontally. Thanks to low light reflectivity, soft touch and anti-fingerprint properties, it extends metal surface application possibilities also proposing more colour tones.



真實的金屬表面
Real metal structure

色號 Code	品名 Name
5000	漢米爾頓鋼 Acciaio Hamilton
5001	杜卡特銀 Argento Dukat
5003	科爾特斯金 Oro Cortez

厚度 Thickness mm	顏色 Colour 	種類 Type/Core 	尺寸 Size mm
0.7	所有色系 All FENIX NTA	標準 Standard	3050x1300
1.2	所有色系 All FENIX NTA	透芯 With matched colour core	3050x1300
4.0			
6.0			
8.0	所有色系 All FENIX NTA	雙面透芯 / 雙面黑芯 Double sided with matched colour core and double sided black core	3050x1300
10.0			
12.0			

*常備庫存品僅提供 0.7mm / 1.2mm

Only 0.7mm/1.2mm in stock

包含保護膜。可以標準木工工具進行 FENIX NTA 加工。

Protective film included. FENIX NTA can be machined with standard carpenters tools.



Arrex Le Cucine, AL 32 kitchen
design by Arrex R&D

榮譽與獎項 HONOURS AND AWARDS

2014	  	<p>MaterialPreis "First Prize Category" award</p> <p>Dwell on Design "Best Design Material" award</p>
2015	  	<p>Archidex "New product" award</p> <p>Interzum "Best of the Best" award</p>
2016	  	<p>Iconic Awards "Product Best of the Best"</p> <p>ADI Compasso d'Oro Honourable Mention</p>
2019	  	<p>Red Dot Award Product Design</p> <p>Interzum "High Product Quality" award</p>
2020	  	<p>MaterialPreis "First Prize Ecology Category" award</p> <p>ADI Design Index</p>
2021	   	<p>Interzum "Best of the Best" award</p> <p>Iconic Awards "Product Best of the Best"</p>

應用 APPLICATIONS

家具和室內裝修應用領域：

住宅
酒店餐飲
零售業
辦公空間
交通運輸
展覽設計
工業設計產品

Furnishing and Interior Fitting for :

RESIDENTIAL
HOSPITALITY
RETAIL
OFFICE
TRANSPORTATION
EXHIBITION DESIGN
Products of INDUSTRIAL DESIGN

FENIX 證書：

NSF, GREENGUARD GOLD
IMO MED (適用 FENIX NTM FR 0.9mm 及 FENIX NTA 0.7mm),
食品接觸適用性
碳中和

FENIX certifications:

NSF, GREENGUARD GOLD,
IMO MED (for FENIX NTM FR 0.9mm and FENIX NTA 0.7mm),
SUITABILITY FOR CONTACT WITH FOODSTUFF
CARBON NEUTRALITY



Arpa Industriale 證書：

ISO 9001
OHSAS 18001

Arpa Industriale certifications:

ISO 9001
OHSAS 18001



FENIX正式進入碳中和時代



FENIX根據每月總銷售材料面積以平方公尺計算，透過碳抵消計劃為減少排放到大氣中的二氧化碳做出貢獻。為了實現碳中和，一切都需要經過計算。從原料的採集與運輸，到FENIX產品的生產，以及最終棄置等等，一切都由獨立的第三方機構進行量化和認證。我們相信「用得更少、做得更多」，我們注重產品的耐用性，並增加產品的生質成分，在使用更少資源的情況下確保產品品質。

FENIX IS CARBON NEUTRAL

When neutrality means to take a stand instead.

Based on the total quantity of square metres sold monthly, FENIX contributes to the reduction of CO₂ emitted into the atmosphere through carbon offsetting projects. To reach carbon neutrality, everything is measured. From the extraction and transport of the raw materials, through the production of FENIX and, ultimately, their disposal, everything is quantified and certified by a third party. Believing in "do more with less," we focus on durability and on increasing the bio-based composition of our products, guaranteeing their quality while using less resources.

免責聲明

此份文件提供一般建議事項。此份文件可作為通用規範指南，不構成任何形式的保固或產品及加工用途適用性的陳述。使用者必須確認此份文件內含的任何資訊或產品，並測試是否適用於使用者的特殊用途或特定應用。必須考量到當地或特定的狀況。此份文件的內容可反映出我們在發表當下的知識與專業技術。此份文件中提供的資訊僅供參考。我們無法保證此資訊的準確性和完整性。提供資訊並未衍生出任何權利；使用該資訊的風險和責任由您承擔。此份文件並非我們產品的性能保固。我們不保證此份文件內含的資訊適用於您的考慮用途。此份文件不包含任何設計、結構計算、估計值或其他相關的保固或陳述。

我們資訊（包括但不僅限於印刷品）及我們產品樣品中所使用的顏色可能與提供的產品不同。我們的產品及樣品生產係在容許色差範圍內且（生產批次的）顏色可能不同，即使使用相同顏色。視角亦可能會影響顏色感知。顧客及第三方必須具備一位可告知他們關於我們產品所有想要應用（適用性）及適用法律與規定的專業顧問。我們保留在未先行通知的狀況下變更其產品（規格）的權利。此份文件的最新版本取代了所有先前的版本。我們建議使用此產品時必須參考最新版本中所包含的技術變更。可到我們的網站上查閱最新版本的文件。顧客應隨時確認是否可取得最新版本的文件。如果未遵守可能不時更新之最新版本文件（內容）的話，可能會使產品保固失效。我們已盡力確保文件內含資訊的準確性，但我們無法為任何疏忽出錯、不準確性或排版錯誤負責。在適用法律允許的最大範圍內，我們無須為文件使用所造成的任何損傷或相關損傷承擔責任（無論是合約責任抑或非合約責任），除非該損害是由於以下原因造成：我們的故意不當行為或重大過失所造成。我們所有口頭及書面聲明、報價單、估價單、銷售、供貨、運送及/或協議及所有相關活動均受我們的一般條款和條件管轄。與此文件內容（包括標誌、文字和照片）相關的所有智慧財產權和其他權利均歸我們和/或我們的授權人所有。FENIX、FENIX NTM、FENIX NTM Bloom和FENIX NTA是Arpa Industriale的註冊商標。

DISCLAIMER

The disclaimer that follows is a summary of the applicable full disclaimer (which can be found on arpaindustriale.com). The information provided by Arpa Industriale S.p.A. ("Arpa") in this document is solely indicative. Arpa is unable to warrant the accuracy and completeness of this information. No rights can be derived from the information provided; the use of the information is at the other party's risk and responsibility. This document does not guarantee any properties of Arpa's products. Arpa does not warrant that the information in this document is suitable for the purpose for which it is consulted by the other party. The document does not contain any design, structural calculation, estimate or other warranty or representation that customers and third parties may rely on. Colours used in Arpa's communications (including but not limited to printed matter) and in samples of Arpa's products may differ from the colours of the Arpa's products to be supplied. Arpa's products and samples are produced within the specified colour tolerances and the colours (of production batches) may differ, even if the same colour is used. The viewing angle also influences the colour perception. Customers and third parties must have a professional adviser inform them about (the suitability of) Arpa's products for all desired applications and about applicable laws and regulations. Arpa reserves the right to change (the specifications for) its products without prior notice. To the maximum extent permitted under the applicable law, Arpa is not liable (neither contractual nor non-contractual) for any damage arising from or related to the use of this document, except if and to the extent that such damage is the result of wilful misconduct or gross negligence on the part of Arpa and/or its management. All oral and written statements, offers, quotations, sales, supplies, deliveries and/or agreements and all related activities of Arpa are governed by the General Terms and Conditions of Arpa Industriale S.p.A. All oral and written statements, offers, quotations, sales, supplies, deliveries and/or agreements and all related work of Arpa USA, Inc. ("Arpa USA") are governed by the Arpa USA General Terms and Conditions of Sale. All intellectual property rights and other rights regarding the content of this document (including logos, text and photographs) are owned by Arpa and/or its licensors. FENIX, FENIX NTM and FENIX NTA are registered trademarks of Arpa.



MDF Italia, 20.VENTI office desk system
design by 967arch

FENIX®

Italian design since 2013



Distributed by:

台灣富美家股份有限公司

台灣富美家股份有限公司_台北

台北市104中山區南京東路三段68-70號6樓
電話:(02) 2515-1017
傳真:(02) 2517-0542
免付費專線:0800-088-199

TW-050300-102023

台灣富美家股份有限公司_台中

台中市408南屯區精科路122號
電話:(04) 2359-5680
傳真:(04) 2359-5890

台灣富美家股份有限公司_高雄

高雄市802苓雅區三多四路110號23樓之2
電話:(07) 330-2365
傳真:(07) 330-2175

FOLLOW US



fenixforinteriors.com